The UN
This is the popular name given it the flag of the Great Britain. Actually it is called the Union Flag and it is a mixture of several flags. 

It all began in 1606 when Scotland was joined to England and Wales. The Scottish flag, St. Andrew’s Cross, blue with a white cross from corner to corner, was joined to the English Flag, St. George’s Cross, with a red cross. The flag of St. George can still be seen on churches in England. 

Later, in 1801, when Ireland was joined to the union, as it called, the Irish Flag of St. Patrich’s Cross was added, white with a red cross from corner to corner. 

In this may the English people got the Union Flag which is red, white and blue. King James The Third (1566-1622) ordered that the Union Flag should be flown on the main mast of all British ships, except on ships of war. Here the flag was flown at the front of the bowsprit. The end of the bowsprit was called the Jake Star and so we get the name of Union Jack. A “jack”, by the may, is an old nord for the sailor. The Union Jack is also on the flags of Australia and New Zealand. 

Перевод текста: The UN 

Это - популярное название, данное это флаг Великобритании. Фактически это называют Флагом Союза, и это - смесь нескольких флагов. 

Все это началось в 1606, когда К Шотландии присоединялись к Англии и Уэльсу. К шотландскому флагу, Крест С-Эндрю, синий с белым крестом от угла, чтобы образовать угол, присоединялись к английскому Флагу, Кресту С-Джорджа, с Красным Крестом. Флаг С-. Джордж может все еще видеться на церквях в Англии. 

Позже, в 1801, когда К Ирландии присоединялись к союзу, поскольку это звонило, ирландский Флаг Креста С-Патрича был добавлен, бел от Красного Креста от угла, чтобы образовать угол. 

В этом может, английские люди получили Флаг Союза, который является красным, белым и синим. Король Джеймс Третье (1566-1622) заказывало этому Флаг Союза, должен лететься на главной мачте всех британских судов, за исключением судов войны. Здесь флаг летелся впереди бушприта. Конец бушприта называли Джейком Старом и таким образом мы получаем название Государственного флага Соединенного Королевства. "Гнездо", к маю, является старым nord для моряка. Государственный флаг Соединенного Королевства находится также на флагах Австралии и Новой Зеландии.

